
HRVATSKI KONJIČKI SAVEZ 
ODBOR ZA DALJINSKO JAHANJE 

PREDSJEDNIK ODBORA 

 

ZAPISNIK SA SJEDNICE ODBORA ZA DALJINSKO JAHANJE 

Datum održavanja: 04.05.2016. 

Mjesto održavanja: Prostorije HKS-a 

Prisutni: 

- Bosko Milivojević, KK Kadenca, predsjednik odbora 
- Damir Samardžić, KK Ramarin, izbornik reprezentacije 
- Marin Samardžić, KK Ramarin 
- Milan Palčić, KK AS Klinča sela 
- Gordan Šebalj, KK Hiperion 
- Branko Kovačić, KK Husar 

 

Dnevni red : 

1. Usvajanje zapisnika sa prošle sjednice Odbora; 

2. Ostavka izbornika, g. Damira Samardžića; 

3. Međunarodni nastupi reprezentacije; 

4. Razno. 

 
 

Gosp. Milivojevic pozdravio prisutne i otvorio sastanak. Sjednica započela u 17:00h 

AD_1 

Zapisnici sa prethodnih sjednica odbora od 26.02.2016. (stari sastav) i od 19.03.2016. (konstituirajuća 
sjednica) jednoglasno su prihvaćeni uz primjedbu Marina Samardžića da na sjednici 19.03.2016. nije 
prisustvovao Renato već Damir Samardžić. Primjedba je usvojena i izmjena unesena u zapisnik. 

 

AD_2 

Predsjednik Odbora je isti upoznao sa problematikom oko ostavke izbornika, te je riječ dao g. 
Samardžiću koji je pristupio javnom čitanju prepiske između njega i direktora reprezentacija. 

G. Milivojević je nakon izbornikova izlaganja podsjetio kako je u više navrata savjetovao da se ne poseže 
za drastičnim rješenjima, te da se u obzir mora uzeti viši interes, interes reprezentacije. Te je ponovo 
prigovorio izborniku na njegovoj ishitrenoj ostavci. 

G. Marin Samarsžić se uključio u diskusiju i smatra kako je izbornik ispravno postupio, te kako treba 
ustati i postaviti se prema HKSu, “pokazati zube”. 

G. Kovačić smatra kako je nastala situacija oko prijave nelicenciranih konja na natjecanje u Italiji 
prvenstveno pogreška g. Lipovca, te kako izbornik nije smjeo reagirati ostavkom i čuvati leđa g. Lipovcu 
takvim postupkom. 
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G. Šebalj, se nadovezao na raspravu tvrdeći kako nije posao izbornika da vodi računa o licenciranjima i 
tko sve jeste ili nije licenciran. 

Ostali članovi odbora se ne slažu sa odlukom izbornika da podnese ostavku. 

G. Milivojević pojašnjava da Odbor daljinskog jahanja predlaže kandidata, ali ga potvrđuje i postavlja 
IO HKSa, te jedino IO HKSa sad može raspravljati i o ostavci istog. 

G. Damir Samadžić ističe kako je do sada bio pozvan na samo dva sastanka sa direktorom 
reprezentacija, te da isti nisu bili adekvatni u smislu definiranja rada i suradnje. 

Nakon rasprave ostali članovi odbora traže od izbornika povlačenje ostavke radi opsežnosti planova za 
ovu godinu, izbjegavanja vakuuma u radu, te radi prevladavanja nastale situacije. 

G. Damir Samardžić prihvaća uz uvjet da se sazove sastanak između Predsjednika HKSa, direktora 
reprezentacija i njega. 

G. Milivojević ponovno napominje kako je stvar otišla predaleko i da će se o svemu odlučivati na IO 
HKSa. 

 

AD_3 

G. Damir Samardžić postavlja pitanje za IO HKSa, da li su sredstva u iznosu od 36.000,00 HRK za 
pripremu Balkanskog prvenstva, za sportske namijene ili tehničke. 

G. Šebalj postavlja pitanje i inicijativu naknada za uložena sredstva Saveza u slučaju prodaje konja. U 
slučaju prodaje konja pred nastup reprezentacije, mora se refundirati sredstva reprezentacije uložena 
u pripreme tog konja, ukoliko se konj više neće natjecati za reprezentaciju. 

G. Marin Samardžić se osvrnuo na nastup reprezentacije u Šoltu i izostanak sredstava za startnine, te 
kako na istome nije bilo ni izbornika niti šefa ekipe. Također se osvrnuo i na činjenicu da je predsjednik 
odbora i šef ekipe morao znati kako on nema namjeru odrađivati zadatke šefa ekipe za koje je 
nominiran zajedno sa g. Posavcem za natjecanje u Šamorinu jer je na put išao sa svojim konjem. 

G. Milivojević je odgovorio kako se nije mogao pridružiti ekipi u Šamorinu uslijed poslovnih obaveza, a 
da je Marin imao priliku i mogao ga obavijestiti prilikom imenovanja e-mailom ili tijekom telefonskog 
razgovora da nije voljan ili u stanju obavljati dodijeljene mu zadaće. 

 

Sjednica je završena u 18:30h. 

 


